
Motion  

Slopa tvättstugeavgiften   

  

Jag förstår grundtanken bakom avgiften för tvättstugorna, elpriserna har varit lite galna. Dels 

utgår jag från att föreningen kan, inom inte allt för lång sikt, förhandla fram bättre elpris så att 

detta inte blir ett lika stort problem, men även om inte så finns det fler problem med avgiften.  

  

Till att börja med är inte alla tvättstugor bokningsbara för alla boende och de olika tvättstugorna 

är av högst varierande kvalitet. Några är helt oanvändbara ärligt talat. Men även de bästa av dem 

är i stort behov av en ordentlig upprustning.  

  

Alla boende räknar jag med inte heller har möjlighet att tvätta hemma och då blir avgiften även 

en klassfråga.  

  

Alla bekanta jag talat med har uttryckt förvåning och misstycke med avgiften och jag vill att den 

slopas. Gärna att man även rustar upp tvättstugorna antingen istället för en slopning av avgiften 

eller utöver. Helst utöver.  
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